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1  ΚΑΤΕΡΡΕΥΣΕ ΤΟ ΕΣΥ
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1-2 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-09-2020

Επιφάνεια: 606.31 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6090

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

«ΦΡΑΚΑΡΑΝ» 
01 ΕΝΤΑΤΙΚΕΣ 

ΑΠΟ ΚΟΡΩΝΟΪΟ

ΚΑΤΕΡΡΕΥΣΕ
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1  ΚΑΤΕΡΡΕΥΣΕ ΤΟ ΕΣΥ
Πηγή: ΜΑΚΕΛΕΙΟ Σελ.: 1-2 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-09-2020

«Φράκαραν» οι ΜΕΘ, άρχισαν οι napannasis γιατρών

Το ΕΣΥ πέθονε...
και «ο σώζων εαυτόν σωθήτω»

Η σημερινή απεργία των 
υγειονομικών λειτουργεί 
(as μια ακόμα υπενθύμιση 
nios το ΕΣΥ όεν βρίσκεται 
οάτε καν στα αναγκαία 
επίπεδα θωράκιση$ για να 
αντιμετωπίσει όχι μόνο 
υγειονομία κρίσεκ, onus 
αυτή του κορωνοϊοό, αλλά και 
να προστατέψει με επάρκεια 
και αποτελεσματικότητα σε 
καθημερινή βάση τπ δημόσια 
υγεία που δεν μπορεί να 
περιορίζεται μόνο στη 
διαχείριση ins πανδημιΊκ.
Το ΕΣΥ έχει γίνει αποκλειστικά Εθνικό 
Σύστημα Κορωνοϊοό και ακόμα κι έτσι, 
δείχνει να μην αντέχει ούτε μόνο για τον 
ιό αυτό. Οι νοσοκομειακοί γιατροί ανα
φέρουν ότι το δημόσιο σύστημα υγεί
ας δεν θωρακίζεται με επικοινωνιακά 
πυροτεχνήματα και ψέματα και ζητούν 
άμεσα μέτρα για την προστασία της 
υγείας του λαού.

Οι γιατροί εκτιμούν ότι βρισκόμαστε 
μόλις στην αρχή του δεύτερου κύματος 
και το, έτσι και αλλιώς, τραγικά υποστε
λεχωμένο δημόσιο σύστημα υγείας 
«ζορίζεται», αναφέροντας ότι «το 67% 
των κλινών ΜΕΘ για Covid-19 είναι ήδη 
κατειλημμένες και τα δύσκολα είναι 
μπροστά». Μιλά για αυξομείωση των 
διαθέσιμων απλών κλινών και κλινών 
ΜΕΘ για Covid-19, ξαναμοίρασμα της 
τράπουλας σε βάρος της αντιμετώπισης

Εργασίες στο Γενικό Κρατικό της Νί
καιας. Ο Κοντοζαμάνης μάλιστα δή
λωσε: «Υπάρχει σχέδιο μέχρι τέλος Σε
πτεμβρίου για προσθήκη 22 κλινών, 
μέσα στον Οκτώβριο συν 67 και μέχρι 
το Νοέμβριο επιπλέον 41 κλίνες...»

άλλων ασθενειών και για on-off στην 
τακτική λειτουργία των δημόσιων νοσο
κομείων για τα υπόλοιπα νοσήματα, 
μετατροπή του συστήματος υγείας σε 
σύστημα μιας νόσου με ολέθριες επι
πτώσεις για την υγεία των ασθενών.

Ελάχιστα έως μηδαμινά πράγματα 
έχουν γίνει και μόλις τώρα δημοσιεύουν 
φωτογραφίες «ντοκουμέντα» -για να 
δείξουν ότι δεν έφαγαν τις δωρεές- από 
τις νέες ΜΕΘ που βρίσκονται υπό κατα
σκευή... Οι 1.000 ΜΕΘ που διαθέτει το 
ΕΣΥ -σύμφωνα με τους ισχυρισμούς της 
κυβέρνησης- υπολείπονται των 3.500 
κλινών που σύμφωνα με τους υγειονο
μικούς είναι απαραίτητες για να μπο
ρούν να ανταποκριθούν τα νοσοκομεία 
στις ανάγκες νοσηλείας.

Τίγκα ο «Ευαγγελισμό$»
Έχουν ξεκινήσει να εκκενώνονται ΜΕΘ 
που δεν ήταν Covid-19 για να μετατρα
πούν και αυτές σε Covid-19, σύμφωνα 
με την πρόεδρο της ΕΙΝΑΠ κα Παγώνη, 
η οποία υπογράμμισε πως από χθες 
εκκενώνονται Μονάδες Εντατικής στο 
«Αττικό», ενώ θα ακολουθήσουν το 
«Γεννηματά» και άλλα νοσοκομεία. «Ο 
"Ευαγγελισμός” έχει φρακάρει. Δεν 
μπορεί να πάρει άλλους ασθενείς, είναι 
γεμάτος με κρούσματα». Στα όριά τους 
βρίσκονται οι αντοχές του Γενικού Κρα
τικού Νίκαιας, με τους γιατρούς του 
νοσοκομείου να γνωστοποιούν ότι πλέ
ον είναι αδύνατο να δεχθούν νέα επιβε
βαιωμένα κρούσματα. Μάλιστα, διευθυ
ντής της Ιατρικής Υπηρεσίας και η υπεύ
θυνη της Πτέρυγας Covid-19 να υπέβα
λαν τις παραιτήσεις τους.

Καμία σωτηρία για ίο «Σωτηρία»
Σύμφωνα, πάντως, με την ΠΟΕΔΗΝ στον «Ευαγγελισμό» δεν υπάρχει 
ούτε μία κλίνη ΜΕΘ. Στο «Σωτηρία» μόλις ένα κρεβάτι, στο «Θριάσιο» 
υπάρχει μόνο μία διαθέσιμη, στο «Παπανικολάου» 2, στο ΑΧΕΠΑ 18, στην 
Αλεξανδρούπολη 10, στο «Παπαγεωργίου» 5, στο Παν/μιακό Λάρισας 3, 
στο ΓΝ Λάρισας 7, στο Ρίο 5, στον Αγ. Ανδρέα Πατρών 4, στο Παν/μιακό 
Ιωαννίνων 8, στου Ηρακλείου 6, στο «Βενιζέλειο» 4.

358 ΝΕΑ ΚΡΟΥΣΜΑΤΑ
Ο συνολικός αριθμός των κρουσμάτων είναι 16.286. 73 νοσηλεύονται διασωληνωμένοι. 191 ασθενείς έχουν εξέλθει 
από τις ΜΕΘ. 5 νέοι θάνατοι και 357 συνολικά στη χώρα.
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1  Δημιουργική υγειονομική λογιστική
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 10 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-09-2020

Επιφάνεια: 66.01 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 950

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Δημιουργική 
υγειονομική λογιστική
» 16.9: Με γραπτή απάντησή ίου στην ΠΟΕΔΗΝ, ο υ- 
πουργόε Υγείαε Β. KiKfflias ενημερώνει όΐΐ οι συνολικέε κλί- 
νεε ΜΕΘ είναι 930 και σιην Αττική 330.

18.9:0 υφυπουργόε Υγείαε Β. Κοντοζαμάνηε, στη ζωντα
νή τηλεοπτική ενημέρωση για τον κορωνοϊό, αναφέρει ότι οι 
συνολικέε κλίνεε ΜΕΘ είναι 931 και στην Αττική 337.

21.9: Με συνέντευξή του στον Alpha ο Β. Κικίλιαε ανα
φέρθηκε σε 941 κλίνεε ΜΕΘ και για την Αττική σε 409.

Με τα λόγια, μέσα σε μόλιε τέσσεριε ημέρεε, ο υπουργόε 
Υγείαε... αύξησε τιε ΜΕΘ στην Αττική κατά 73! Επίσηε αύξη
σε το σύνολο των ΜΕΘ κατά 11. Βέβαια το πώε αυξήθηκαν 
συνολικά οι ΜΕΘ στη χώρα κατά 11 και από αυτέε οι... 73 
προστέθηκαν στην Αττική είναι κάτι που δεν μπορεί να εξη
γηθεί ούτε με αριθμούε ούτε μετά λόγια...
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1  ΟΙ ΚΑΤΑΛΗΨΕΙΣ,
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,12-13 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-09-2020

Επιφάνεια: 1920.36 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

ΠΛΑΤΕΙΕΣ 
30 «ΕΙΡΗΝΟΠΟΙΟΙ» 
ΤΗΣ ΕΛ.ΑΣ. ΓΙΑ 
ΔΙΑΒΟΥΛΕΥΣΕΙΣ

ΣΧΟΛΕΙΑ 
ΑΥΞΑΝΟΝΤΑΙ 
ΟΙ ΚΑΤΑΛΗΨΕΙΣ, 
ΣΤΗΡΙΖΕΙ Η 
ΝΕΟΛΑΙΑ ΣΥΡΙΖΑ

ΤΗΛΕΡΓΑΣΙΑ
ΠΩΣ ΘΑ
ΕΦΑΡΜΟΣΤΕΙ ΓΙΑ 
ΤΟ 40% ΤΩΝ 
ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΩΝ
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1  ΟΙ ΚΑΤΑΛΗΨΕΙΣ,
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,12-13 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-09-2020
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ΚΑΛΠΑΖΕΙ Ο ΚΟΡΟΝΟΪΟΣ ΣΤΗΝ ΑΤΤΙΚΗ, ΠΑΡΑ ΤΑ ΑΣΦΥΚΤΙΚΑ ΠΕΡΙΟΡΙΣΤΙΚΑ ΜΕΤΡΑ · ΟΙ ΚΙΝΗΣΕΙΣ ΤΟΥ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟΥ
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Μάχη με το χρόνο για περισσότερα
Μ

άχη με το χρόνο δίνει η πολιτική ηγε
σία του υπουργείου Υγείας για την 
εξασφάλιση επιπλέον κλινών Μονά
δων Εντατικής Θεραπείας στην Αττική, καθώς 

η επιδημία «καλπάζει» ειδικά στο Λεκανοπέδιο. 
Χθες σε σύνολο 358 επιπλέον κρουσμάτων, 
περισσότερα από τα μισά (194) εντοπίστηκαν 
στην Αττική, η οποία βρίσκεται σε ασφυκτικό 
κλοιό και υπό περιοριστικά μέτρα τα οποία ανα
μένεται να δείξουν εάν φέρουν ή όχι αποτέλε
σμα στο τέλος της επόμενης εβδομάδας. Πλέον, 
με τις κινήσεις που έχουν γίνει για εξασφάλιση 
επιπλέον Εντατικών, το 40% των ΜΕΘ-Covid, 
δηλαδή ειδικά για κορονοίο στο Λεκανοπέδιο, 
είναι κενές.

Αυτό ανακοίνωσε η πρόεδρος της Ελληνικής 
Εταιρίας Εντατικής Θεραπείας και επικεφαλής 
της επιτροπής για την αναδιάταξη και ενίσχυση 
των ΜΕΘ, Αναστασία Κοτανίδου. Συγκεκριμένα, 
σύμφωνα με τα στοιχεία που έδωσε, στην Αττι
κή είναι διαθέσιμα 337 κρεβάτια Εντατικής σε 
κρατικά και στρατιωτικά νοσοκομεία.

Από αυτά 107 έχουν διατεθεί για τις ανά
γκες των ασθενών με Covid-19, ενώ εντός των 
επομένων ημερών θα προστεθούν άλλα 42 σε 
νοσοκομεία του Εθνικού Συστήματος Υγείας.

Σύμφωνα με την ανακοίνωσή της, τη χθεσινή 
ημέρα το 30% των κλινών ΜΕΘ στην Αττική 
ήταν ελεύθερες προς διάθεση, «ειδικότερα δε 
από τις κλίνες ΜΕΘ-Covid είναι ελεύθερες το 
40% των κλινών», επισημαίνει χαρακτηριστικά

ΜΑΡΙΑ-ΝΙΚΗ ΓΕΩΡΓΑΝΤΑ
mgeorganta@e-typos.com

η ίδια.
Είχε προηγηθεί χθες το πρωί σύσκεψη υπό 

τον υπουργό Υγείας, Βασίλη Κικίλια, με θέμα την 
καταγραφή των κλινών ΜΕΘ και την περαιτέρω 
αύξησή τους για τα νοσοκομεία της Αττικής. Στη 
σύσκεψη συμμετείχαν ο υφυπουργός Υγείας, 
Βασίλης Κοντοζαμάνης, ο γενικός γραμματέας 
Υπηρεσιών Υγείας, Γιάννης Κωτσιόπουλος, ο 
πρόεδρος του ΕΚΑΒ, Νίκος Παπαευσταθίου, η 
κ. Κοτανίδου και οι διοικητές της 1 ης και 2ης 
Υγειονομικής Περιφέρειας, Παναγιώτης Στάθης 
και Χρήστος Ροϊλός, αντίστοιχα.

Πλάνο ενίσχυσης
Ο κ. Κοντοζαμάνης έδωσε κατά τη διάρκεια της 
προχθεσινής ενημέρωσης συγκεκριμένα στοι
χεία για το πλάνο ενίσχυσης των Εντατικών 
από εδώ και στο εξής και προκειμένου να είναι 
έτοιμο το δημόσιο σύστημα εν όψει γρίπης και 
άλλων εποχικών ιώσεων. Ειδικότερα, ανέφερε 
ότι υπάρχει ένα σχέδιο μέχρι τέλος Σεπτεμβρίου 
για προσθήκη 22 κλινών μέσα στον Οκτώβριο 
συν 67 και μέχρι τον Νοέμβριο επιπλέον 41 
κλίνες. Την ίδια στιγμή, προχωρούν οι δωρεές 
που αναμένεται να δώσουν επιπλέον «ανάσα» 
στον πολύπαθο χώρο των Εντατικών. Πρόκειται 
για 50 κλίνες ΜΕΘ στο νοσοκομείο «Σωτηρία», 
μια δωρεά στη Νίκαια, 155 ΜΕΘ και 19 ΜΑΦ

40% ΕΛΕΥΘΕΡΕΣ
«Από tis knives ΜΕΘ-Covid 
είναι EfteuOspes το 40%», 

λέει η Αναστασία Κοτανίδου

που αποτελούν δωρεά του Ιδρύματος Σταύ
ρος Νιάρχος και, όπως έκανε γνωστό ο υφυ
πουργός, υπάρχουν επιπλέον 75 κλίνες ΜΕΘ 
και εννέα κλίνες ΜΑΦ (Μονάδες Αυξημένης 
Φροντίδας) στα ήδη λειτουργούντα νοσοκομεία 
της χώρας επιπλέον, που είναι από εξοπλισμό 
και ανανέωση του εξοπλισμού μέσα από προ
γράμματα ΕΣΠΑ.

Τα παραπάνω επίσημα δεδομένα δίνουν μια 
«νότα» αισιοδοξίας για επερχόμενη διαχείριση 
των περιστατικών κορονοϊού, ειδικά εάν η δι- 
ασπορά στην Αττική περιοριστεί, αλλά και για 
τη γρίπη. Γιατροί και εργαζόμενοι, πάντως, των 
δημόσιων νοσοκομείων εκπέμπουν σήμα κιν
δύνου για τα κρεβάτια Εντατικών. Η πρόεδρος 
της Ενωσης Ιατρών Αθηνών Πειραιά (ΕΙΝΑΠ), 
Ματίνα Παγώνη, εξέφρασε χθες το πρωί (τη
λεόραση του ΣΚΑΪ) τον έντονο προβληματισμό 
της για την πίεση στα νοσοκομεία αναφέροντας 
ότι «έχουν ξεκινήσει να εκκενώνονται ΜΕΘ που 
δεν ήταν Covid-19 για να μετατραπούν και αυ
τές σε Covid-19». Αναφέρθηκε συγκεκριμένα σε 
«εκκένωση» μονάδων στο Αττικό Νοσοκομείο 
και πρόσθεσε ότι θα ακολουθήσει το «Γεννη- 
ματάς» και άλλα. Σύμφωνα με το σχεδίασμά 
για εξασφάλιση επιπλέον κρεβατιών, κάποιοι 
ασθενείς μεταφέρονται σε ιδιωτικά νοσοκο
μεία τα οποία έχουν συνάψει συμφωνίες με 
την Πολιτεία προκειμένου τα νοσοκομεία ανα
φοράς να έχουν όσο το δυνατόν περισσότερες 
κλίνες για τον κορονοϊό. Συγκεκριμένα για τον
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1  ΟΙ ΚΑΤΑΛΗΨΕΙΣ,
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 1,12-13 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-09-2020

► ► ΓΙΑ ΤΑ ΜΕΣΑ ΜΑΖΙΚΗΣ ΜΕΤΑΦΟΡΑΣ

Αμεσες λύσεις στο μικροσκόπιο
ΤΑ ΠΕΡΙΣΤΑΤΙΚΑ συνωστισμού στα Μέσα 
Μαζικής Μεταφοράς βρίσκονται στο μικρο
σκόπιο της κυβέρνησης με τον κυβερνητικό 
εκπρόσωπο, Στέλιο Πέτσα, να ανακοινώνει 
πως εξετάζονται πιο άμεσες λύσεις τόσο 
για τον ΟΑΣΑ όσο και για τη ΣΤΑΣΥ.

«Το καλοκαίρι είχαμε προχωρήσει σε τρι
πλό σχέδιο για ενίσχυση στις συγκοινωνίες, 
αλλά παίρνει χρόνο και ψάχνουμε αναγκα
στικά για άλλες λύσεις. Θέλουμε μία με δύο 
ημέρες γι’ αυτό. Μας προβληματίζει το τι 
θα κάνουμε με την πυκνότητα των λεωφο
ρείων. Οσο πυκνώνουν τα λεωφορεία, θα 
σταματήσει και η πίεση στο μετρό. Θα δού
με τι μπορούμε να κάνουμε, το ψάχνουμε», 
σημείωσε χαρακτηριστικά.

Στο μεταξύ, πιο αισιόδοξη είναι η κατά
σταση στο τραμ, αφού χθες και έπειτα από 
σχεδόν 2 χρόνια ξεκίνησαν τα δοκιμαστι
κά δρομολόγια στο τμήμα Νέος Κόσμος -

Σύνταγμα. Υπενθυμίζεται ότι η διαδρομή 
αυτή ήταν εκτός λειτουργίας μετά την ανα
κάλυψη φθορών στη σήραγγα όπου έχει 
εγκιβωτιστεί εδώ και πολλές δεκαετίες ο 
Ιλισός ποταμός.

Από τον Αύγουστο, η ΣΤΑΣΥ έχει εγκατα- 
οτήσει σύστημα μέτρησης παραμορφώσεων 
της πλάκας οροφής της κοίτης του Ιλισού. 
Το σύστημα μεταφέρει σε πραγματικό χρό
νο τις μετρήσεις σε σταθμό συλλογής και 
αποθήκευσης δεδομένων, όπου με ειδικά 
προγράμματα γίνονται η στατιστική επεξερ
γασία και αξιολόγηση των μετρήσεων.

Από χθες και για το επόμενο διάστημα 
θα γίνονται δοκιμαστικές φορτίσεις της 
πλάκας του Ιλισού με διάφορα σενάρια κί
νησης συρμών τραμ (συρμοί που κινούνται 
αντίθετα, σε διαφορετικές ώρες, σε στάση, 
σε πέδηση, σε επιτάχυνση κ.λπ.).

Μ. ΞΥΠΝΗΤΟΥ

ΥΓΕΙΑΣ ΓΙΑ ΕΞΑΣΦΑΛΙΣΗ ΚΛΙΝΩΝ ΚΑΙ ΟΙ ΑΝΤΙΔΡΑΣΕΙΣ ΑΠΟ ΠΟΕΔΗΝ ΚΑΙ ΓΙΑΤΡΟΥΣ

κρεβάτια στιε Εντατικέε
«Ευαγγελισμό» η κ. Παγώνη ανέφερε ότι «έχει 
φρακάρει» και στην προχθεσινή του εφημερία 
από τα περιστατικά που εισήχθησαν και έπα- 
σχαν από κορονοϊό «τα μισό διασωληνώθη- 
καν», όπως είπε.

Η πρόεδρος της ΕΙΝΑΠ έδωσε, επίσης, στοι
χεία βάσει των οποίων μέχρι χθες στα νοσο
κομεία της χώρας νοσηλεύονται 580 άτομα με 
κορονοϊό. Ο μέσος όρος ηλικίας των διασωλη- 
νωμένων είναι τα 68 χρόνια, «ενώ στις ΜΕΘ 
υπάρχουν νέοι άνθρωποι, μέχρι και 1 7 ετών, 
χωρίς υποκείμενα νοσήματα», επεσήμανε η κ. 
Παγώνη. Από την πλευρά του ο πρόεδρος της 
ΠΟΕΔΗΝ, Μιχάλης Γιαννάκος, επισημαίνει για 
το σχεδίασμά αύξησης των ΜΕΘ ότι «βρίσκουν 
την εύκολη λύση. Μετατρέπουν ΜΑΦ και γενι
κές ΜΕΘ σε ΜΕΘ κορονοϊού. Θα εκτιναχθούν 
οι λίστες αναμονής», τονίζει, αναφέροντας ότι 
με βάση τα στοιχεία της Ενωσης, το σύνολο 
των κενών κλινών ΜΕΘ χθες για περιστατικά 
κορονοϊού στην Αττική ήταν 25. Για «ανέτοι
μο» σύστημα Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας 
που θα μπορέσει να συνδράμει ουσιαστικά στην 
πανδημία κάνει λόγο ο Πανελλήνιος Ιατρικός 
Σύλλογος (ΠΙΣ) με ανακοίνωσή του. «Από τα 
περίπου 310 Κέντρα Υγείας που υπάρχουν σε 
όλη τη χώρα, ελάχιστα διαθέτουν το απαιτού- 
μενο προσωπικό για να καλύψουν τις βασικές 
ανάγκες του πληθυσμού», αναφέρει ο ΠΙΣ και 
προσθέτει ότι χιλιάδες ιδιώτες γιατροί που συ
νέδραμαν καθοριστικά στην αντιμετώπιση του

πρώτου κύματος της πανδημίας, καθώς και τα 
συνολικά 25.470 ιδιωτικά ιατρεία σε όλη τη 
χώρα, έχουν παραγκωνιστεί πλήρως από την 
Πολιτεία. «Ενδεικτικό είναι ότι ενώ παρείχαν 
ιατρικές υπηρεσίες σε όλη τη διάρκεια της υγει
ονομικής κρίσης ακόμη και τηλεφωνικά στους 
ασθενείς με ύποπτα συμπτώματα, το αρμόδιο 
υπουργείο Υγείας ουδέποτε προχώρησε στην 
αποζημίωση των υπηρεσιών αυτών, παρά τις 
αντίθετες δεσμεύσεις του προς τον Πανελλήνιο 
Ιατρικό Σύλλογο».

Η Ομοσπονδία Ενώσεων Νοσοκομειακών 
Γιατρών Ελλάδος (ΟΕΝΓΕ) έχει προκηρύξει 
για σήμερα 24ωρη απεργιακή κινητοποίηση 
ζητώντας, μεταξύ άλλων, ενίσχυση του ΕΣΥ, 
την αύξηση της διαθεσιμότητας σε μοριακούς 
ελέγχους για νοσηλευομένους και εξωτερικούς 
ασθενείς, την ισόρροπη στελέχωση και ανάπτυ
ξη των τμημάτων με γνώμονα τις διαχρονικές 
ανάγκες και όχι μόνο τις συγκυριακές κ.ά.

Πάλι στα ύψη
Η Covid-1 9 συνεχίζει με αμείωτο ρυθμό να 
κυκλοφορεί στη χώρα μας, συμπληρώνοντας 
σήμερα δύο εβδομάδες που τα ημερήσια κρού
σματα είναι πάνω από 300, με μεμονωμένες 
εξαιρέσεις συγκεκριμένες ημέρες. Χθες, ο ΕΟΔΥ 
ανακοίνωσε επιπλέον 358 περιστατικά, από τα 
οποία τα 32 συνδέονται με το ΚΥΤ στο Καρά 
Τεπέ στη Λέσβο αλλά και το ΚΥΤ της Σάμου, 
όπου τις τελευταίες ημέρες έχει καταγραφεί

συρροή σε πρόσφυγες και μετανάστες. Τα 194 
από το σύνολο των χθεσινών νέων μολύνσεων 
εντοπίστηκαν στην Αττική που βρίσκεται σε κα
τάσταση «συναγερμού».

Η ανησυχία των επιστημονικών και υγειονο
μικών αρχών για το Λεκανοπέδιο είναι ιδιαίτερα 
έντονη. Ο επίκουρος καθηγητής Επιδημιολογί
ας, Γκίκας Μαγιορκίνης, ενημέρωσε προχθές ότι 
οι ειδικοί περιορισμοί που ξεκίνησαν από την 
περασμένη Δευτέρα θα φανεί εάν επιδρούν 
ή όχι στα τέλη της ερχόμενης εβδομάδας. Δε 
λείπουν όμως οι φωνές των ειδικών που επι
σημαίνουν ότι μπορεί να χρειαστούν νωρίτερα 
μέτρα. «Είναι η ώρα, εκτός από την Πολιτεία, 
και ο πολίτης να κάνει αυτό που πρέπει. Τις επό
μενες 10 ημέρες θα έχουμε εικόνα, αξιολογού
με τα δεδομένα κάθε μέρα. Αν δούμε μεγάλη 
έξαρση του κορονοϊού θα πάρουμε επιπλέον 
μέτρα», ανέφερε ο καθηγητής Παθολογικής 
Φυσιολογίας Λοιμώξεων ΕΚΠΑ, Νίκος Σύψας 
(ΑΝΤΙ). Για την Αττική ειδικότερα επεσήμανε 
ότι είναι μία πολύ δύσκολη φάση και «όλα τα 
στοιχεία είναι άσχημα».

Ο αριθμός των διασωληνωμένων ασθενών, 
πάντως, που αποτελεί μαζί με τους θανάτους 
και τις νοσηλείες τους πλέον αξιόπιστους δεί
κτες για την πορεία που λαμβάνει η επιδημία, 
δείχνει μια σχετική συγκράτηση. Χθες, σύμφωνα 
με την επιδημιολογική έκθεση του ΕΟΔΥ, οι 
διασωληνωμένοι ανέρχονταν σε 73, ενώ τη 
Δευτέρα ανέρχονταν σε 79. ■

ΟΙ ΑΡΙΘΜΟΙ

358
νέα κρούσματα χθες

312
εγχώρια

194
στην Αττική 

10
στη Θεσσαλονίκη

17
στη Λέσβο, τα 16 συνδεόμενα 

με το ΚΥΤ στο Καρά Τεπέ

17
στη Σάμο, τα 16 συνδεόμενα 

_________ με το ΚΥΤ

16.286
κρούσματα συνολικά

ΊΓ
θάνατοι χθες

357
θάνατοι συνολικά

73
ασθενείς διασωληνωμένοι

191
ασθενείς έχουν εξέλθει 

από ΜΕΘ



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΤΡΕΧΟΥΝ ΝΑ ΠΡΟΛΑΒΟΥΝ!
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 12-13 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-09-2020

Επιφάνεια: 1102.75 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

η Ανησυχία για το τι μπορεί να συμβεί τονκειμώναί Στίξουν 
άρον άρον ΜΕΘ στο«Σωτηρία» και το Γενικά Κρατικό Νίκαιαε

ΤΡΕΧΟΥΝ ΝΑ ΠΡ
Σε ασφυκτικό κλοιό βρί
σκεται η κυβέρνηση λό
γω της αύξησης των 
ασθενών που πάσχουν 
από κορονοϊό και νοση
λεύονται διασωληνωμέ- 
νοι σε Μονάδες Εντατι
κής Θεραπείας, αλλά και 
μπροστά στο ενδεχόμε
νο τον ερχόμενο χειμώ
να να προκύψουν αυξη
μένες ανάγκες για τη νο
σηλεία ασθενών.
Γι’ αυτό τον λόγο οι αρμό
διοι φορείς έχουν αρχίσει 
να επιδίδονται σε αγώνα 
δρόμου για να δημιουρ
γήσουν περισσότερες κλί
νες ΜΕΘ.

Μάλιστα, οι σχετικές 
προετοιμασίες έχουν ήδη 
αρχίσει xol βρίσκονται σε 
εξέλιξη σε δύο μεγάλα νο
σοκομεία της Αττικής, το 
«Σωτηρία» και το Γ ενικό 
Κρατικό Νίκαιας.

Συγκεκριμένα, οι προ
ετοιμασίες για την κατα
σκευή επιπλέον 58 κλι
νών ΜΕΘ και τεσσάρων 
κλινών Μονάδων Αυξη
μένης Φροντίδας (ΜΑΦ) 
στα δύο νοσοκομεία είναι 
πυρετώδεις.

50 KAives
Στο Νοσοκομείο «Σωτη
ρία» προετοιμάζονται οι 
50 κλίνες που είναι δωρεά 
της Βουλής των Ελλήνων, 
ενώ στο Γενικό Κρατικό 
Νοσοκομείο της Νίκαιας 
θα λειτουργήσουν οκτώ 
επιπλέον κλίνες ΜΕΘ και 
τέσσερις ΜΑΦ, που προ-



8;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  ΤΡΕΧΟΥΝ ΝΑ ΠΡΟΛΑΒΟΥΝ!
Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 12-13 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-09-2020

έρχονται επίσης απο 
δωρεά.

Ηδη έχουν δει 
το φως της δημο
σιότητας και οι 
πρώτες φωτο
γραφίες από τα 
έργα που πραγ- ϊ 
ματοποιούνται 
στα νοσοκομεία 
«Σωτηρία» και 
Γ.Ν. Νίκαιας, τις 
οποίες κοινοποίη
σε η Πανελλήνια Ομο
σπονδία Εργαζομένων 
στα Δημόσια Νοσοκομεία 
(ΠΟΕΔΗΝ). Σύμφωνα με 
τον υπουργό Υγείας, τα 
δύο αυτά έργα αναμένε
ται να ολοκληρωθούν έως 
τα τέλη Οκτωβρίου και να 
προσφέρουν σημαντική 
ανάσα ανακούφισης στο 
ΕΣΥ, το οποίο έχει αρχίσει 
ήδη να δέχεται τις πρώτες 
σοβαρές πιέσεις από την 
πανδημία του κορονοϊού.

Σύσκεψη
Εκτός από τα παραπάνω, 
38 προϋπάρχουσες κλίνες 
ΜΕΘ γενικών περιστατι
κών θα προστεθούν στις 
75 κλίνες ΜΕΘ Covid-19, 
ώστε να εξυπηρετήσουν 
τις έκτακτες νοσηλευτικές 
ανάγκες των διασωληνω- 
μένων ασθενών στην περι
οχή της Αττικής.

Αξίζει να αναφερθεί 
ότι για το εξαιρετικά ση
μαντικό ζήτημα έγινε χθες 
σύσκεψη υπό τον υπουρ
γό Υγείας Βασίλη Κικίλια 
με αντικείμενο την κατα
γραφή των κλινών Μονά
δων Εντατικής Θεραπεί
ας και την περαιτέρω αύ
ξησή τους στα νοσοκομεία 
της Αττικής.

- ■

*

Στιγμιότυπα
τις^εογασιες,κατασκευης

το;Γενικό Κρατικό Νίκαιας

Φ
Ω

ΤΟ
: P

R
O

TO
TH

EM
A.

G
R



9;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Έντονη πίεση για ΜΕΘ στην Αττική
Πηγή: ΠΟΝΤΙΚΙ Σελ.: 11 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-09-2020

Επιφάνεια: 908.92 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 3820

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Την απουσία προετοιμα
σίας της κυβέρνησης για 
το δεύτερο κύμα του κο- 
ρωνοϊού, αλλά και τις α
δυναμίες του ίδιου του 
συστήματος, έρχεται να 
υπογραμμίσει η κατά
σταση που έχει διαμορ
φωθεί με τον αριθμό των 
διαθέσιμων κλινών ΜΕΘ 
για ασθενείς με Covid-19, 
ιδίως δε στην Αττική, 
όπου καταγράφονται 
καθημερινά τα περισ
σότερα κρούσματα.

Η
 κατάσταση μπορεί 

να περιγράφει σαφώς 
ως δύσκολη, αφού, πα
ρά τις κατά καιρούς δι

ακηρύξεις της ηγεσίας του υπουρ
γείου Υγείας, αρκούσε η - αναμενό

μενη - αύξηση των κρουσμάτων με 
το τέλος του καλοκαιριού και η συ
νακόλουθη αύξηση των ασθενών με 
Covid-19 που είχαν ανάγκη εντατικής 
θεραπείας για να αρχίσει το σύστημα 
να δέχεται σοβαρή πίεση και η εικόνα 
να γίνεται άκρως ανησυχητική.

Το υπουργείο προσπαθεί διαρκώς 
να δείξει ότι υπάρχει σχεδιασμός και 
ετοιμότητα, ωστόσο η πραγματικό
τητα που περιγράφεται από τις ομο
σπονδίες των γιατρών και του προ
σωπικού των δημόσιων νοσοκομεί
ων είναι σαφώς δυσοίωνη, καθώς, ε
κτός από την εικόνα «μπουκώματος» 
σε σημαντικά νοσοκομεία, υπάρχουν 
και καταγγελίες για μεγαλύτερο α
ριθμών νοσηλευομένων με Covid-19 
σε ΜΕΘ από αυτόν που δείχνουν τα ε
πίσημα στοιχεία.

Πώς έχει η κατάσταση

, και θ'ΑΜΤε-ει
Το Ι'ίΣΤΒΗΑ ΥΓείΑΣ 

Am Α'ίΞΗθντίι κι Αλα» 
ΤΑ ΚΡΟΎΣΜΑΤΑ»

ΠΑΝΤΑ ΚΑΤι fiWBTA>·
ΝΑ! Μόλις m'BNHMepsn<ww

Π2Σ. 3 ΚΡΕΒΑΤΙΑ ΣΕ ΜολΙΑΔΕΣ 
GNTATiKWZ ΘΕΡΑΠΕΙΑΣ ΒΙΑΙΑ»

:ΑΝΑ ΑΙΑΘ6ΣΙΜΑ',

Έντονη πίεση για 
ΜΕΘ στην Αττική

AfJ mraTaΤΪΤ»1 ■ ΜΜΜΗΜΒΜ1!
....    ·.;...... .·....... .... .. . . C;1,:.: ‘ v.'.;-'·. ς·.::

μένοι και όχι αριθμός ασθενών στις 
ΜΕΘ. Γι' αυτό βλέπουμε και τις μεγά
λες αυξομειώσεις από ημέρα σε ημέ
ρα. Μας προετοιμάζουν για διασω- 
ληνωμένους ασθενείς εκτός ΜΕΘ». 

Την ίδια στιγμή οι νοσοκομεια
κοί γιατροί της χώρας προχωρούν 

σε 24ωρη απεργιακή κινητοποί
ηση σήμερα, με την ΟΕΝΓΕ να 
επισημαίνει, μεταξύ άλλων, ότι 
«το αφήγημα για την ενίσχυση 
του δημόσιου συστήματος Υ
γείας καταρρέει σαν χάρτινος 
πύργος. Ο "διπλασιασμός των 
κρεβατιών ΜΕΘ", για τον οποία 
πανηγυρίζει η κυβέρνηση, απο- 
δεικνύεται "φύκια για μεταξω
τές κορδέλες". Απόδειξη: Αντί 
για αύξηση των διαθέσιμων 
κλινών ΜΕΘ, έχουμε μείωση 

σύμφωνα με τα στοιχεία της ί
διας της ηγεσίας του υπουργείου 

Υγείας. "1.017” στο πρώτο κύμα της 
επιδημίας,"931” στις 18.9, πολλές α

πό αυτές στα χαρτιά. Το 67% των 
κλινών ΜΕΘ για Covid-19 είναι ή
δη κατειλημμένες και τα δύσκο

λα είναι μπροστά».
Είναι χαρακτηριστικό δε ότι η 

πρόεδρος της ΕΙΝΑΠ Ματίνα Πα- 
γώνη, μιλώντας στον ΣΚΑΪ, ανέφερε 
πως στα νοσοκομεία της χώρας νο
σηλεύονται 580 άτομα με Covid-19 
και τόνισε ότι «έχουν αρχίσει να 
εκκενώνονται ΜΕΘ που δεν ήταν 
Covid-19 για να μετατραπούν και αυ
τές σε Covid-19», υπογραμμίζοντας 
παράλληλα πως «ο "Ευαγγελισμός” 
έχει φρακάρει. Δεν μπορεί να πάρει 
άλλαυς ασθενείς, είναι γεμάτος και 
με κρούσματα Covid-19. [...] Εφημε
ρεύαμε προχθές. Από τα περιστατικά 
που μπήκαν, Covid-19, τα μισά δια- 
σωληνώθηκαν. Αυτό σημαίνει ότι τα 
πράγματα δεν πάνε καλά».

Ενδεικτικό της ανησυχίας που επι
κρατεί για την επάρκεια των κλινών 
ΜΕΘ στην Αττική είναι και το γεγονός 
ότι ο υπουργός Υγείας Βασίλης Κικί- 
λιας συγκάλεσε χθες σύσκεψη, με α
ντί κείμενο την καταγραφή των κλινών 
ΜΕΘ και την αύξησή τους στα νοσο
κομεία της Αττικής, στην οποία συμ
μετείχαν ο υφυπουργός Υγείας Βασί
λης Κοντοζαμάνης, ο γ.γ. Υπηρεσι
ών Υγείας Γιάννης Κωτσιόπουλος, ο 
πρόεδρος του ΕΚΑΒ Νίκος Παπαευ- 
σταθίου, η καθηγήτρια Πνευμονολο- 
γιίας - Εντατικής Θεραπείας και πρόε
δρος της Επιστημονικής Επιτροπής 
του υπουργείου Υγείας για τον σχεδί
ασμά νέων κλινών ΜΕΘ στα νοσοκο
μεία του ΕΣΥ Αναστασία Κοτανίδου, 
ο διοικητής της 1ης Υγειονομικής Πε
ριφέρειας Παναγιώτης Στάθης και ο 
διοικητής της 2ης Υγειονομικής Περι
φέρειας Χρήστος Ρόίλός.

Μια μέρα νωρίτερα, κατά την τακτι
κή ενημέρωση για την πορεία της παν

δημίας στην Ελλάδα, ο Β. Κοντοζαμά
νης είχε αναφέρει ότι στην Αττική υ
πάρχουν 107 κλίνες ΜΕΘ διαθέσιμες 
για ασθενείς Covid-19, εκ των οποίων 
κατειλημμένες είναι 62, ήτοι οι κενές 
διαθέσιμες κλίνες είναι μόλις 45.

Ο υφυπουργός Υγείας πρόσθεσε 
ότι την προηγούμενη Τετάρτη δόθη
καν στο σύστημα Υγείας στην Αττική 
38 από σύνολο 40 κλινών και ανέφερε 
ότι βάσει των σχεδιασμών θα υπάρ
ξει προσθήκη έως τέλος Σεπτεμβρί
ου 22 κλινών, μέσα στον Οκτώβριο 
67 κλινών ενώ μέχρι τον Νοέμβριο 
άλλες 41 κλίνες θα ενταχθούν στο 
σύστημα αποκλειστικά για Covid-19.

Τέλος ο Β. Κοντοζαμάνης σημεί
ωσε ότι «εκμεταλλευόμαστε και τις 
δωρεές. [...] Έχουμε τη δωρεά της 
Βουλής των Ελλήνων για 50 κλίνες 
ΜΕΘ στο νοσοκομείο "Σωτηρία", υ
πάρχει δωρεά για το νοσοκομείο Νί
καιας, 155 κλίνες ΜΕΘ και 14 ΜΑΦ 
του Ιδρύματος "Σταύρος Νιάρχος",

- έκκληση από 
τους γιατρούς:

«Τα δύσκολα είναι 
μπροστά»

και έχουμε και 75 νέες κλίνες ΜΕΘ 
και 9 ΜΑΦ στα νοσοκομεία που είναι 
από προγράμματα ΕΣΠΑ».

Πάντως, η ΠΟΕΔΗΝ ισχυρίζεται 
ότι ο αριθμός των διασωληνωμένων 
ασθενών είναι μεγαλύτερος από αυ
τόν που δίνεται κατά τις επίσημες ε
νημερώσεις του ΕΟΔΥ, υποστηρίζο
ντας ότι οι ασθενείς με Covid-19 στις 
ΜΕΘ των νοσοκομείων της χώρας ή
ταν την περασμένη Κυριακή 89 ένα
ντι 78 που έδινε ο ΕΟΔΥ.

Μάλιστα, η ομοσπονδία προειδο
ποίησε ότι «χρειάζονται άμεσα πα
ρεμβάσεις προκειμένου να λειτουρ
γήσουν περισσότερες κλίνες ΜΕΘ. 
Σε λίγο θα δούμε διασωληνωμένους 
ασθενείς με Covid-19 να νοσηλεύο
νται σε κοινούς θαλάμους με άλλα 
περιστατικά, ευρισκόμενοι σε λίστα 
αναμονής».

Ο πρόεδρός της Μιχάλης Γιαννά-
κος σημείωσε με νόημα ότι «δεν κα
τανοούμε γιατί δίνονται διασωληνω-

Ερώτημα το προσωπικό
Ταυτόχρονα ένα ερώτημα που το 

υπουργείο Υγείας καλείται να απα
ντήσει αφορά το προσωπικό που θα 
στελεχώσει τις νέες κλίνες ΜΕΘ που 
θα προστίθενται στο σύστημα συν 
τω χρόνω. Κι αυτό διότι, πέραν του 
ότι κάθε κλίνη χρειάζεται κατ' ελάχι- 
στον τέσσερις νοσηλευτές, η εκπαί
δευσή τους απαιτεί, σύμφωνα με τα 
υφιστάμενα πρωτόκολλα, περίπου 
τέσσερις μήνες.

Πληροφορίες αναφέρουν ότι το υ
πουργείο προσανατολίζεται να μετα
φέρει στις νέες κλίνες ΜΕΘ ήδη υ- 
πάρχον έμπειρο προσωπικό αντικα
θιστώντας το με τις νέες προσλήψεις 
που προγραμματίζονται για το επόμε
νο διάστημα. Φυσικά, όλα αυτά γίνο
νται υπό την πίεση του χρόνου, κα
θώς οι προβλέψεις του ECDC για την 
πορεία της πανδημίας στην Ελλάδα 
κάθε άλλο παρά ευοίωνες είναι.
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1  Τρέχουν κατόπιν εορτής για τις κλίνες στις ΜΕΘ
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,20 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-09-2020

Επιφάνεια: 328.8 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Τρέχουν 
κατόπιν sopms 
για ns κλίνες 

στιβΜΕΘ
Βαρύτατα εκτεθειμένη η κυ
βέρνηση από τους χειρισμούς 
για την πανδημία. ·20
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1  Τρέχουν κατόπιν εορτής για τις κλίνες στις ΜΕΘ
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 1,20 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-09-2020

Τώρα ξύπνησαν! Φτιάχνουν 
άρον άρον vm Εντατικέβ

ΣΕ ΑΣΦΥΚΤΙΚΟ κλοιό βρίσκεται 
η κυβέρνηση λόγω της αύξησης 
των ασθενών που πάσχουν από 
κορονοϊό και νοσηλεύονται δια- 
σωληνωμένοι σε Μονάδες Εντα- 
υκής θεραπείας, αλλά και μπρο
στά στο ενδεχόμενο τον ερχόμε
νο χειμώνα να προκόψουν αυ
ξημένες ανάγκες για τη νοσηλεία 
ασθενών.

Γι’ αυτό τον λόγο οι αρμόδι
οι φορείς έχουν αρχίσει να επι
δίδονται σε έναν αγώνα δρόμου 
προκειμένου να δημιουργήσουν 
περισσότερες κλίνες ΜΕΘ. Μά
λιστα, οι σχετικές προετοιμασίες 
έχουν ήδη αρχίσει και βρίσκονται 
σε εξέλιξη σε δύο μεγάλα νοσο
κομεία της Αττικής, το «Σωτηρία» 
και το Γεντκό Κραυκό Νίκαιας.

Συγκεκριμένα, οι προετοιμα
σίες για την κατασκευή επιπλέ
ον 58 κλινών ΜΕΘ και τεσσάρων 
κλινών Μονάδων Αυξημένης 
Φροντίδας (ΜΑΦ) στα δύο νο
σοκομεία είναι πυρετώδεις. Στο 
Νοσοκομεία «Σωτηρία» προετοι
μάζονται οι 50 κλίνες που είναι 
δωρεά της Βουλής των Ελλήνων, 
ενώ στο Γεντκό Κραυκό Νοσοκο
μείο της Νίκαιας θα λειτουργή
σουν οκτώ επιπλέον κλίνες ΜΕΘ 
και τέσσερις ΜΑΦ που προέρχο
νται επίσης από δωρεά.

Ηδη, έχουν δει το φως της 
δημοσιότητας και οι πρώτες φω
τογραφίες από τα έργα που πραγ
ματοποιούνται στα νοσοκομεία 
«Σωτηρία» και Γ.Ν. Νίκαιας, τις 
οποίες κοινοποίησε η Πανελλή
νια Ομοσπονδία Εργαζομένων 
στα Δημόσια Νοσοκομεία (ΠΟΕ- 
ΔΗΝ). Σύμφωνα με τον υπουρ
γό Υγείας, τα δύο αυτά έργα ανα
μένεται να ολοκληρωθούν έως τα 
τέλη Οκτωβρίου και να προσφέ
ρουν σημαντική ανάσα ανακού
φισης στο ΕΣΥ, το οποίο έχει αρ
χίσει ήδη να δέχεται τις πρώτες 
σοβαρές πιέσεις από την πανδη
μία του κορονοϊού.

Εκτός από τα παραπάνω, 38 
προϋπάρχουσες κλίνες ΜΕΘ 
γενικών περιστατικών θα προ
στεθούν στις 75 κλίνες ΜΕΘ 
Covid-19, ώστε να εξυπηρετή
σουν τις έκτακτες νοσηλευτι
κές ανάγκες των διασωληνωμέ- 
νων ασθενών στην περιοχή της 
Αττικής. Αξίζει να αναφερθεί ότι 
για το εξαιρετικά σημαντικό ζή
τημα έγινε χθες σύσκεψη υπό 
τον υπουργό Υγείας Βασίλη Κικί- 
λια, με αντικείμενο την καταγρα
φή των κλινών Μονάδων Εντα
τικής θεραπείας και την περαιτέ
ρω αύξησή τους στα νοσοκομεία 
της Αττικής.
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1  Παρέμβαση για τις ΜΕΘ
Πηγή: ΧΑΝΙΩΤΙΚΑ ΝΕΑ Σελ.: 19 Ημερομηνία

έκδοσης:
24-09-2020

Επιφάνεια: 89.23 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΠΟΕΔΗΝ

Παρέμβαση 
για τις ΜΕΘ

Ποια είναι η κατάσταση που επικρατεί 
στις ΜΕΘ και ΜΑΦ σήμερα, σε ποιο 
στάδιο βρίσκεται η ανάπτυξη των κλινών 
ΜΕΘ, που έχουν προκύψει από δωρεές 
αλλά και ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα 
ολοκλήρωσης των απαραίτητων προ- 

; σλήψεων για την λειτουργία τους ζητούν 
;, να πληροφορηθούν από τον υπουργό 
ι- Υγείας Βασίλη Κικίλια με ερώτησή τους

πέντε βουλευτές του ΚΙΝΑΛ.
:α Με πρώτο υπογράφοντα τον Ανδρέα

Πουλά, οι βουλευτές του ΚΙΝΑΛ αναφέρουν 
ότι σύμφωνα με τις ανακοινώσεις του 
υπουργού Υγείας, σήμερα λειτουργούν 
στα νοσοκομεία της χώρας 930 κλίνες 
ΜΕΘ, ενώ βρίσκεται σε εξέλιξη η διαδι
κασία δημιουργίας 236 νέων μόνιμων 
κλινών ΜΕΘ από τις μεγάλες δωρεές των 
τελευταίων μηνών, ενώ έχει εξαγγείλει 
και την πρόσθεση 40 επι
πλέον κλινών ΜΕΘ- 
COVID, όμως, «σύμφω
να με την ΠΟΕΔΗΝ 
σήμερα λειτουργούν 
607 στα δημόσια νο-
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